

# NEFFUL (MALAYSIA) SDN BHD (200601007191)(AJL931652) 妮 芙 露 ( 馬 來 西 亞 ) 私 人 有 限 公 司

KUALA LUMPUR

UBN BANKING HALL, No 1, Lorong P.Ramlee, 50250, Kuala Lumpur T: (60) 3-2031-1177 F: (60) 3-2031-1155 E: customer@nefful.com.my

### SARAWAK

G & 1st, Sublot 22, Lot 12248, Trinity Hub, Jalan Datuk Tawi Sli, 93250, Kuching, Sarawak T: (60) 82-545-588 F: (60) 82-545-599

### **PENANG**

G-13-1 & G-13-2, Lorong Bayan Indah 1, Bay Avenue, 11900, Penang T: (60) 4-6384-188 F: (60) 4-6384-129 E: pen\_customer@nefful.com.my

## INTERNATIONAL COMMISSION APPLICATION FORM

Name of Applicant			Distributor No.			
COMMISSION PAYOUT METHOD						
TAIWAN (PLEASE TICK ONE Direct Transfer Telegraphic Transfer (USD)	OPTION)  To provide a copy of Taiwan bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.  Fill in your information in the section below. A fee of NT\$600 will be deducted from the commission. (Commission must be at least NT\$3,500) Select one of the options below:  Fixed remitance twice a year (June and December)  For foreigners who opt for cheque payment in NT\$, please submit the letter of commission authorization for cheque issuance.					
USA (PLEASE TICK ONE OPT		ог спечие рауппети	III IV 1 \$, please submit the letter of co	illinission authorization	Tor cheque issuance.	
Direct Transfer (EFT) Cheque	To attach a voided bank cheque from USA Select one of the option below. (Commission must be at least USD \$100) A processing fee of US\$1 will be incurred for each cheque issuance.					
	Issue cheque on the 10 <sup>th</sup> of every month Issue cheque twice a year (June and December)					
	' '	3 1 ,	JSD), please submit the USA Commi	ssion Telegraphic Grap	hic application form.	
HONG KONG, CHINA (PLEASI Direct Transfer Telegraphic Transfer (USD)	To provide a copy of Hong Kong bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.  Fill in your information in the section below. A fee of HKD250 will be deducted from the commission. (Commission must be at least HKD1,500) For those who opt for telegraphic transfer, select one of the options below.  Fixed remitance on 10 <sup>th</sup> of every month  Fixed remitance twice a year  (June and December)  For those who opt for cheque payment in Hong Kong, please submit the letter of commission authorization for cheque issuance.					
MALAYSIA (PLEASE TICK ON	IE OPTION)					
Direct Transfer	To provide a copy of Malaysia bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.  Fill in your information in the section below. A fee of MYR52 will be deducted from the commission. (Commission must be at least MYR500)					
Telegraphic Transfer (USD)	Fixed remitance on	n 10 <sup>th</sup> of every moi		e a year (June	Fixed remitance once a year (December)	
SINGAPORE (PLEASE TICK ( Direct Transfer Telegraphic Transfer (USD)	ONE OPTION)  To provide a copy of Singapore bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.  Fill in your information in the section below. A fee of SGD100 will be deducted from the commission. (Commission must be at least SGD500)  Fixed remitance on 10 <sup>th</sup> of every month  Fixed remitance twice a year (June and December)  For those who opt for cheque payment in Singapore, please submit the letter of commission authorization for cheque issuance.					
Note: Exchange rate is subjec			ingaporo, prodoc cabilità illo rottor or c		or sheque lecaulise.	
,		,	phic transfer with a copy of you	ır USD bank passbo	ook.	
Name of Account Holder			Account No.	Account No.		
Bank Name			Branch Name	Branch Name		
Swift Code			Bank Address	Bank Address		
Country Registered	Taiwan USA	Hong	Kong,China Malaysia	Singapore	e	
Signature of Applicant Date						
FOR OFFICIAL USE ONLY						
Countries/Regions Registered	=	USA	Hong Kong,China	☐ Malaysia	Singapore	
Place of Acceptance	Taiwan	USA	Hong Kong,China	Malaysia	Singapore	



# NEFFUL (MALAYSIA) SDN BHD (200601007191)(AJL931652)

妮芙露(馬來西亞)私人有限公司

KUALA LUMPUR

UBN BANKING HALL,
No 1, Lorong P.Ramlee, 50250, Kuala Lumpur
T: (60) 3-2031-1177 F: (60) 3-2031-1155
E: customer@nefful.com.my

### SARAWAK

G & 1st, Sublot 22, Lot 12248, Trinity Hub, Jalan Datuk Tawi Sli, 93250, Kuching, Sarawak T: (60) 82-545-588 F: (60) 82-545-599

### PENANG

G-13-1 & G-13-2, Lorong Bayan Indah 1, Bay Avenue, 11900, Penang T: (60) 4-6384-188 F: (60) 4-6384-129 E: pen\_customer@nefful.com.my

## 國際獎金請領申請書

申請人姓名	申請人編號				
	獎金領取方式				
台灣(請擇一勾選)	<b>英亚快收力以</b>				
自動轉帳 美金電匯	須提供台灣當地銀郵之台幣帳戶影印本,銀行對於自動轉帳收取手續費由獎金中扣除。 請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆匯款手續費NT\$600 由獎金中扣除。匯率以銀行當日為準(金額需達NT\$3,500 或以上)。				
	○選擇領取台幣支票之外籍人士,請填寫台灣現金支票申請書/代領委託書。				
 美國 (請擇一勾選)	◎ 医挥視取口带又示之外精入工,胡填焉口污说金又示中胡音/10.很安乱音。				
□ 自動轉帳 □ 美金支票	須提供美國當地銀行之作廢支票影印本。 選擇美金支票者,須選擇領取獎金的時間,請於下列方格中擇一打勾標記:(金額需達USD\$100或以上) 每張美金支票手續費為USD\$1。 固定於每個月10日開立美金支票				
中國香港(請擇一勾選)					
□ 自動轉帳 □ 美金電匯	須提供香港當地銀行之港幣帳戶影印本,銀行對於自動轉帳收取之手續費由獎金中扣除。 請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆匯款手續費HKD250由獎金中扣除。(金額需達HKD1,500或以上)。選擇美金電匯者, 須選擇領取獎金的時間,請於下列方格中擇一打勾標記:				
	□ 固定於每月10日電匯 □ 固定於每年的6月與12月電匯 □ 固定於每年的12月電匯				
	◎選擇領取香港支票,請填寫中國香港委託代領申請書。				
馬來西亞 (請擇一勾選) 自動轉帳 美金電匯	須提供馬來西亞當地銀行之馬幣帳戶影印本,銀行對於自動轉帳收取手續費由獎金中扣除。 請於下列「※」欄位填寫相關資料。每次匯款手續費為MYR52由獎金中扣除。(金額需達MYR500或以上)。選擇美金電匯者,須 選擇領取獎金的時間,請於下列方格中擇一打勾標記: 」固定於每月10日電匯				
新加坡(請擇一勾選)					
□ 自動轉帳 □ 美金電匯	須提供新加坡當地銀行之新幣帳戶影印本,銀行對於自動轉帳收取手續費由獎金中扣除。 請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆手續費SGD100由獎金中直接扣除。(金額需達SGD500或以上)。選擇美金電匯者,須 選擇領取獎金的時間,請於下列方格中擇一打勾標記: □ 固定於每月10日電 □ 固定於每年的6月與12月電匯 ○選擇領取新幣支票,請填寫新加坡委託代領獎金申請書。				
注意:匯率以銀行當日為準					
※ 凡選擇美金電匯者,須以正構 英文戶名	者英文填寫下列資料,並請附上「美金外幣銀行帳戶」影印本以利匯款作業。 銀行帳號				
	<b>並及1」中央 がた</b>				
銀行名稱	分行名稱				
銀行代碼	銀行地址				
本人已登錄	台灣 美國 中國香港 馬來西亞 新加坡				
申請人簽名	 日期				
	公司專用				
確認直銷商已登錄	台灣				
資料存檔地 / 受理地	台灣 美國 中國香港 馬來西亞 新加坡				